

Styrelsemöte Club Alfa Romeo Svezia 181120

Närvarande:

Robert Hultman
Joakim Landelius
Sune Karlsson
Robin Nyquist

Frånvarande:

Robert Jakobsson
Patrik Germundsson

1) Öppnande

Mötet förklarades öppet utav Robert Hultman.

2) Val av justerare

Styrelsen utsåg Sune Karlsson till justerare utav protokollet jämte ordförande, Robert Hultman.

3) Fastställande av dagordning

Dagordning fastställdes.

4) Meddelanden och rapporter

a) Ekonomisk rapport (SK)

Sune redogjorde för styrelsen kring de utgifter som har varit under senaste månaderna samt vad som kvarstår av året. Inga fler utgifter utöver KB, någon enstaka medlemsinbetalning har inkommit. Prognosen som sådan ger oss ett smärre överskott vid årsslutet.

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna.

b) Rapport från webbgruppen (JL)

DMS-flytt påbörjad. Mailkonton där brukare tidigare nyttjat @alfaromeo.org kommer att försvinna inom kort. Berörda har blivit informerade via mail.

I övrigt fortsatt god relation med leverantören (Mathinik).

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna.

c) Rapport från Banmötesgruppen (SK)

En diff har uppstått mellan intäkterna vilket ger oss ett överskott vid årsslutet. Utgifterna från Norge har ännu inte utbetalats, vilket är runda siffror är någonstans runt 45.000:-. Sune skall djupdyka mer i detta och kolla kring huruvida något ev har blivit felkonterat.

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna.

d) Rapport från Challenge (JL)

Säsongsavslutning i Jönköping har varit. Upprop ligger öppet på forumet. Nya reglementet är på plats för de kommande tre åren. Nya sponsorer har det även börjat tittas på.

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna.

e) Rapport om arbetet med att utveckla aktiviteter som engagerar fler medlemmar (ffa offert för två tält) (PG och RJ)

Styrelsen beslutade att bordlägga rapporten.

f) Rapport om arbetet med att utveckla Klöverbladet och klubbens övriga kommunikations-kanaler (RH)

Robert har pratat med Thommy angående att vara redaktörschef vilket Thommy inte var särskilt positiv till. Mikael Eriksson har tillfrågats och han var positivt inställd till det. Magnus Petsen är även en potentiell kandidat. En del vakanser finns i KB för olika delar i tidningen, teknikdelen exempelvis.

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna.

g) Rapport om skyltar om tillträde till banmöten (JL)

Styrelsen beslutade att bordlägga rapporten.

h) Rapport ang presentation av hedersmedlemmar och innehavarna av röd nål på klubbens webbsajt (JL)

Samma funktion som presenterar tävlingsförare osv. En rollbaserad funktion. Avhandlad vid tidigare möte.

Styrelsen beslutade att bordlägga rapporten.

i) Rapport ang en beskrivning kring rollen som medlemshanterare och utse lämplig ansvarig/grupp (SK)

Utskick till de "manuella" medlemmarna där information framgår att de enkelt kan betala avgiftfritt online. Uppföljning skall ske per 31/1. Ansvaret åligger kassören (Sune Karlsson).

Utskick till "Online" medlemmarna om att det är dags att förnya medlemskapet ihop med information hur man går tillväga för att göra detta. Uppföljning senast per 31/1. Andra uppföljning i början av mars. Ansvarig för detta är i dagsläget inte klart.

Utöver detta skall fastställas vem som är välkomstansvarig, kontaktpunkter för användare/allmänheten samt registervård.

Joakim tar en dialog med Ola Sjöswärd kring välkomstpaketet för att ta det vidare.

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna.

j) Rapport ang arkivering av klubbformalia (Återstår några KB-nummer och nyupptäckt material) (RH)

Styrelsen beslutade att bordlägga rapporten.

k) Rapport angående undersökning av medlemsresa till en F1-tävling nästa år (PG)

Styrelsen beslutade att bordlägga rapporten.

5) Webbshopen

Robert H har fört samtal med Henrik kring avtalet mellan Klubben/Henrik Selbo samt vad som gäller vid avtalets uppsägning och ev utköp. Inför detta skall Henrik göra en inventering och återkoppla till styrelsen med ett belopp för utköp utav lagret som kvarstår. Till detta finns mailunderlag där Henrik säger sig kunna avstå sin marginal under våren för att underlätta/motivera klubben för ett ev återköp. Henrik har tidigare haft avtal med Olle Olsson där han tidigare kunnat köpa in Alfa Romeos officiella produkter såsom kläder, usb-minnen osv för inköpspris och sälja vidare till klubbmedlemmar. Henrik har kontaktat FCA för att se om detta går att uppbringa på nytt.

Robin saknar fortsatt återkoppling från Profilhörnan kring en ny lösning utav webbshopen.

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna.

6) Spettacolo Nordico

Feedback från de övriga länderna har efterfrågats. Danskarna har varit positiva och är fortsatt positivt inställda till vidare arrangemang samt förslag. Danskarnas svar var att de ser att arrangemanget är fortsatt tvådagars och på Ring Knutstorp.

Utgångspunkten är att Spettacolo Nordico skall in i kalendern 2019.

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna.

7) Gemensam workshop med Norska Alfaklubben

Morten har mailat den svenska styrelsen och bjudit in till gemensam workshop med den Norska Alfaklubben. Tidigare har ordförandena i klubbarna för respektive land träffats och haft möten för att få samarbeten mellan länderna.

Robert H svarar Morten att intresse finns från vår sida och vi kan ta det vidare därifrån.

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna.

8) Övriga frågor

Avtalet som tecknades mellan FCA och Club Alfa Romeo Svezia där rabatter skall ges till köparna utav nya Alfor verkar inte ha gett någon rabatt. Bland annat Ola Söderpalm gick miste om denna rabatt. Robert H mailade Simone som är kontaktpersonen på FCA för att få lite mer klarhet i detta men har inte fått något besked ännu.

Ett bidrag skulle även betalas ut till klubben från FCA som inte heller har inkommit till klubben.

Medlemmarna uppmanades tänka på saken till nästkommande styrelsemöte.

Styrelsen beslutade att bordlägga denna fråga.

Robin redogjorde för styrelsen att han efter sin mandatperiod tackar för sig som sekreterare i styrelsen och kliver ner. Valberedningen behöver således hitta en ersättare till Robin.

Sune lyfte punkten "Årsmötet". Det är hög tid att börja planera, leta lokal osv. Styrelsen beslutade att delge Robert Jakobsson uppgiften att sondera lokal samt planera det hela.

Sune meddelade att bankerna fortsatt tar lång tid på sig för att handlägga våra dokument som skickades in i somras angående bankkontakterna. Sedan kontaktar de oss och frågar om vad kontona används till och vid uteblivna svar kommer kontot att stängas av i värsta fall.

9) Kommande möten

För det fysiska mötet 19-20e januari åtog sig Robert H ansvaret att hitta lämplig lokal.

Lördagarna andra samt 16e februari med start 09:00, Skype-möte.

10) Mötets avslutande

Robert H förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Robin Nyquist

Justeras



Robert Hultman



Sune Karlsson